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       Secretariaat: S. de Jong 
       Adres:  Koekoeksbloem 18  
         1902 GK  Castricum   
       E-mail:  info@pgbc.nl 

Verslag bijeenkomst Platform Gehandicaptenbeleid Castricum (PGBC) 

Datum: 3 november 2023 
Tijdstip 10.00 uur 
Locatie: Gemeentehuis Castricum 
Verslagnummer: 2023-10 

Aanwezig:  afkorting 

De heer Hans de Vries gemeente Castricum HV 
De heer Edwin Steeman voorzitter PGBC ES 
Mevrouw Atty van den Bovenkamp lid PGBC AB 
Mevrouw Carolien van Eck lid PGBC CE 
Mevrouw Lisa Lute aspirant lid LL 
De heer Gerard Steeman lid PGBC GS 
Mevrouw Martine de Wit lid PGBC MW 
De heer Sije de Jong secretaris PGBC SJ 

Afwezig: 
Mevrouw Trudy van der Weide gemeente Castricum TW 
Mevrouw Nicoline Schumacher gemeente Castricum NS 
De heer Lex Bennink lid PGBC LB 
 

1. Opening 
a. ES opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 
b. LB is afwezig. 

2. Vaststelling agenda, notulen, ingekomen stukken. en mededelingen 
a. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
b. Het verslag van de vergadering van 3 november jl. wordt ongewijzigd vastgesteld.  
c. Er zijn geen mededelingen: 
d. Ingekomen zijn: 

- Uitnodiging Overleggroep Strand Castricum op 17 oktober a.s. 
- Diverse mails over SSAC-overleg 
- Adviesaanvraag openbaar toiletgebouw Zeeweg 70 Castricum (Club Zand) 
- Tekeningen 18 sociale huurappartementen Keizerskroon 19 t/m 53 in Akersloot 
- Nieuwsbrief Ieder(in) met o.a. informatie over debat Tweede Kamer 5 oktober jl. over 

Gehandicaptenbeleid. 
- Adviesaanvraag De Noord 3 Akersloot, herbouw clubhuis watersportvereniging 

- Mail van M. van der Horst (gemeente) dat wordt voorgesteld geen afspraak met de bestuurder 

in te plannen, omdat de gemeente de realisering van gehandicaptentoiletten niet kan 

afdwingen 

- Uitnodiging van fractie Groen Links/PvdA voor werklunch over armoede met Tweede Kamerlid 

Songal Mutluer 

- Verslag en presentatie Overleggroep Strand 17 oktober jl.  

- Uitnodiging van SSAC voor overleg op 7 november a.s. over voorbereiding netwerkbijeenkomst 

op 28 november 14.30 uur in Gemeentehuis 

mailto:info@pgbc.nl
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Naar aanleiding van deze ingekomen stukken: 

a. Besloten wordt niet in te gaan op de uitnodiging voor de werklunch van GroenLinks/PvdA. 
Leden kunnen eventueel wel op persoonlijke titel gaan.  

b. ES maakt een reactie op de mail van de gemeente dat er geen gesprek wordt gepland met de 
wethouders over de toegankelijkheid van de restaurants. Verder wordt gediscussieerd over de 
vraag of het zinvol is om dhr. Bijman, architect en expert op het gebied van toegankelijkheid, 
een keer uit te nodigen voor de vergadering van het PGBC. Dit wordt in beraad gehouden. 

3.  Overleg afdeling Civiele Werken en Verkeer, HV 
a. Beleid gemeente m.b.t. voorzieningen v oor blinden en slechtzienden in de openbare ruimte 
 HV legt uit dat de gemeente over geleidelijnen en noppentegels geen eigen beleid heeft. De 

richtlijnen van het CROW (het landelijke expertisecentrum op het gebied van inrichting van de 
openbare ruimte) de ASVV worden over het algemeen gevolgd. Bij pleinen en dergelijke wordt vaak 
gekozen om alleen een aanzet met geleidelijnen te maken. Als voorbeeld hiervan wordt de situatie 
bij de AH in Geesterduin genoemd en de oversteekplaats bij Geesterhage. HV merkt overigens op 
dat het aanbrengen van noppentegels daar nog steeds op de actielijst staat.  
De gemeente is bezig met een nieuw Handboek Inrichting Openbare Ruimte (HIOR). Daarin staat 
hoe de gemeente de openbare ruimte ingericht wil hebben en waar ontwikkelaars rekening mee 
moeten houden. HV onderzoekt of hierin specifiek iets over geleidelijnen is opgenomen. Actie HV 
GS noemt de situatie op de Geesterweg in Akersloot. Hij mist daar een markering in het midden, 
waardoor je regelmatig midden op de weg staat. HV zegt dat dit soort situaties bij nieuwe aanleg 
niet meer zouden voorkomen, maar dat niet alles wat in het verleden op een bepaalde manier is 
aangelegd, opgelost kan worden. 
LL meldt dat zij op sommige plekken problemen ondervindt met haar rolstoel en straatkolken. HV 
zegt dat het heel moeilijk is om bij de aanleg van straten e.d. alle  details goed te overzien. Er zijn 
immers  heel veel dingen waar rekening mee ge houden moet worden. Toch is hier bij projecten 
veel aandacht voor. 
HV: Meldingen van gevaarlijke situaties en problemen die mensen ervaren op hun route kan 
iedereen doen via Fixi, het systeem voor dit soort meldingen op de website van de gemeente (via 
‘Klachten en meldingen’, ‘Meldingen openbare ruimte’ – SJ). Dit kan bijv. ook als mensen met een 
rolstoel een bepaalde helling of oprit naar het trottoir moeilijk kunnen nemen. 

b. Spoorwegovergang Beverwijkerstraatweg: 
 SJ gaat na of hij de tekeningen heeft doorgestuurd. Verder geen nieuws.  Actie: SJ 
c. Zandzoom in Limmen:  

Geen nieuws. 
d. Herinrichting Startingerweg Akersloot: 

Volgens HV gaan de werkzaamheden binnenkort van start. 
e. Vervanging riolering Buurtweg Akersloot: 

Volgens de planning gaan de werkzaamheden dit jaar van start. 
f. Herinrichting Rijksweg Limmen: 

HV merkt op dat het voor burgers lastig is te begrijpen waarom het zo lang moet duren. Men ziet 
niet dat er zo veel verschillende partijen bij betrokken zijn. 

g. Nieuw zwembad: 
 Geen nieuws. 
h. Verbreding fietspaden Soomerwegh: 
 HV weet nog niet wanneer begonnen wordt met de werkzaamheden, waarschijnlijk in 2025. 

HV gaat na of het aanbrengen van noppentegels o.i.d. bij de oversteek naar Geesterhage 
meegenomen kan worden bij dit project.       Actie: HV 
De vervanging van de grijze noppentegels bij de oversteekplaatsen in De Bloemen wordt ook bij dit 
project meegenomen.         Actie: HV 

i. HV vraagt of het PGBC tekeningen heeft ontvangen van de Wayenburgh. Het gaat over voetpaden 
bij De Boogaert. Deze zijn niet bekend bij het PGBC. HV stuurt deze toe.  Actie: HV
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5. Overleg afd. VTH, Ruimtelijke Ontwikkeling, NS (niet aanwezig) 
a. SJ heeft verzuimd vóór de vergadering NS te vragen de stand van zaken van de diverse projecten te 

actualiseren. NS heeft na de vergadering alsnog de stand van zaken doorgegeven. Deze informatie 
is hieronder verwerkt. 

b. Zeeweg 8 in Castricum (het bouwen van een stalling en het wijzigen van het parkeerterrein): 
Het is nog steeds niet duidelijk of het plan uitgevoerd wordt. 

c. Dorpsstraat 62a in Castricum (het verbouwen van kantoorruimtes tot appartementen): 
 De vergunning is verleend. 
d. Maatlat 27 t/m 75 oneven in Limmen (het bouwen van een bedrijfsverzamelgebouw en het 

aanleggen van een uitrit): 
 De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. ES maakt een advies.  Actie: ES 
e. De Bloemen 69c in Castricum (het realiseren van een kinderdagverblijf en een BSO):  

Het PGBC is niet in de gelegenheid geweest om een advies uit te brengen. De vergunning is 
verleend. 

f. Zeeweg 51 in Castricum (het herpositioneren en verbouwen van strandpaviljoen Zoomers): 
 De stukken zijn voor advies naar het PGBC gestuurd. ES maakt een advies.   Actie: ES 
g. Zeeweg 70 in Castricum (het plaatsen van een publiek toiletgebouw):  

Het advies is doorgestuurd naar de aanvrager. De vergunning is op 19 oktober ’23 verleend. 
h. Keizerskroon 19 t/m 53 (oneven) in Akersloot (Startingerweg achter 31) (het bouwen van 18 sociale 

huurappartementen): 
 De stukken zijn op 16 oktober ’23 naar het PGBC gestuurd voor een advies. De vergunning is op 31 

oktober ’23 verleend. Een evt. advies zal nagestuurd worden naar de aanvrager. 
i. De Noord 3 in Akersloot (het bouwen van een clubhuis):  

De stukken zijn op 31 oktober ’23 voor een advies naar het PGBC gestuurd. 

6. Naar aanleiding van vaststelling bestemmingsplan Kaptein Kaas door gemeenteraad 
a.  ES zal de hoogteverschillen in het plan op detailniveau nog met Arthur Sanders doornemen.  

Actie: ES 

7. Overleg afdeling Samenleven, TW (niet aanwezig) 
a. SJ heeft contact gehad met Agnes Brokers over de aanwezigheid van iemand van de gemeente bij de 

volgende vergadering. Hij heeft geen nieuwe informatie over de terugkeer van TW. 

8. Overleg Samen Sociaal Actief Castricum (SSAC) 
a. Er is een uitnodiging gekomen voor een overleg ter voorbereiding van de netwerkbijeenkomst op 

28 november a.s. Het PGBC kan daar niet vertegenwoordigd zijn. 

9. Onderzoek toegankelijkheid openbare gebouwen 
a. De aanwezigen stemmen in met het concept tussenrapport op basis van de bezoeken aan de 

gezondheidscentra, de huisartsen, de apotheken en de fysiotherapeuten. SJ voegt nog een 
opmerking toe bij het gebouw van de huisartsen Bakker, Coppoolse en Hoekstra. Ook de bijlagen 
moeten nog worden toegevoegd. Daarna gaat het naar de gemeente.    Actie SJ 

b. SJ laat de gemeente weten dat het PGBC het tussenrapport graag met een wethouder wil 
bespreken en vraagt of dit kan in de volgende vergadering op 1 december a.s.  Actie: SJ 

c. ES kijkt de rapporten van ’t Kruispunt in Akersloot en het Gezondheidscentrum Limmen na en 
stuurt deze voor akkoord naar de contactpersonen.       Actie:   ES 

10. VN-verdrag inzake de rechten van personen met een handicap 
a. De Tweede Kamer heeft op 5 oktober jl. een debat gehouden over het gehandicaptenbeleid. In de 

laatste nieuwsbrief van Ieder(jn) staat het een en ander hierover, ook links naar de diverse moties 
die zijn ingediend, aangenomen of verworpen. Onder meer is een motie aangenomen waarin de 
regering wordt gevraagd een coördinerend minister aan te wijzen voor het in de praktijk brengen 
van het VN-verdrag. 
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11. Verkeersoverleg 
a. Sinds de vorige vergadering is er geen verkeersoverleg geweest.  

12. Toegankelijkheid Noordhollands Duinreservaat 
a. Geen nieuws.  

13. Toegankelijkheid strand 
a. SJ heeft het verslag van de Overleggroep Strand op 17 oktober jl. en een daar gegeven presentatie 

over de herinrichting van het strandplateau en de strandafgang doorgestuurd aan de leden.  
b. ES gaat kijken naar de tekening van de herinrichting die in deze presentatie is opgenomen.   

           Actie; ES 

14. Actiepunten uit verslag vorige vergadering 
a. ES zal de twee checklists voor het PGBC op basis van de checklists van de Adviescommissie Wonen 

Heiloo nog maken. Misschien is dit niet meer nodig, als er een landelijke norm komt voor de 
toegankelijkheid van gebouwen.       Actie:  ES 

b. MW heeft ES een concept verslagje gemaild van het bezoek dat zij en ES hebben gebracht aan een 
vakantiewoning in Castricum met het oog op de toegankelijkheid voor mensen met een beperking, 
met het verzoek om er nog even naar te kijken.      Actie: ES 

 

15. Toetreding Lisa Lute tot PGBC 
a. De leden van het PGBC zijn van mening dat Lisa zeker een toegevoegde waarde kan hebben voor 

het PGBC. LL ziet ook voor haar zelf een duidelijke rol in het PGBC en wil graag lid worden. 
b. SJ stuurt een mail naar de gemeente met het verzoek Lisa bij het college voor te dragen voor 

benoeming tot lid van het PGBC, indien mogelijk per 1 december a.s.    Actie: SJ 

16. Vaststellen volgende vergadering 
a. De volgende vergadering is op 1 december a.s. om 10.00 uur in het gemeentehuis.  

17. Rondvraag 
a. AB zegt dat de volgende vergadering haar laatste keer is en dat zij dan ook afscheid wil nemen. 

18. Sluiting 
a. ES sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar bijdrage.  

19. Vaststelling verslag 
Dit  verslag is vastgesteld op: 1 december 2023. 

 

De voorzitter De secretaris  
Edwin Steeman Sije de Jong 


